



Valid until 30 September 2021.

K11 MUSEA Special Offer for Grand Hyatt Hong Kong Guests

1. A Welcome Gift of HK\$500 K11 MUSEA e-voucher^

Offer redeemable at the K11 Koncierge on 4F, K11 MUSEA

^This e-voucher can be used upon a minimum spend of HK\$5,000 on a single transaction at participating merchants. One must register as a KLUB 11 member to enjoy the reward. Each guestroom is entitled to receive one HK\$500 K11 MUSEA e-voucher only.

2. Complimentary Nature Discovery Park Tour: Entry for Two

Complimentary entry for two includes an introductory tour of Nature Discovery Park. The e-voucher is valid for 1.5 hour exploration session and a refreshing tea experience.

Advanced reservation required via phone or WhatsApp at (852) 6398 9372.

3. Special Shopping Privileges including:

- Givenchy complimentary flash makeup service and Givenchy Beauty 5-piece trial pack# (please call 2111 8930 to make reservation in advance)
- TOM FORD Men' s 1-on-1 grooming consultation (30 min) with complimentary Private Blend Fragrance 3.4ml upon completion# (please call 3791 2275 to make reservation in advance)
- HK\$10 off at Donut Café upon single purchase of HK\$30 or above; HK\$50 off at Donut Store upon single purchase of HK\$200 or above

#First come first served while stock lasts.

Other Terms & Conditions applies.

香港君悅酒店住宿尊享獨家禮遇

1. HK\$500 K11 MUSEA 電子禮券迎新禮遇[^]

可於 K11 MUSEA 4 樓 KLUB 11 禮賓尊區換領

[^]於 K11 MUSEA 參與商戶單筆消費滿 HK\$5,000 即可使用。須先登記成為 KLUB 11 會員方可享受優惠。每客房間可換領 HK\$500 K11 MUSEA 電子禮券乙張。

2. Nature Discovery Park 自然導賞之旅: 二人入場門票

二人入場門票，包括簡單園區介紹及總共 1.5 小時在園區範圍遊覽。

請先致電或經 Whatsapp 短訊至(852) 6398 9372 預約

3. 尊享購物禮遇包括：

- Givenchy Beauty 速效美妝服務及 5 件試用品體驗套裝[#] (須優先預約: 2111 8930)
- TOM FORD 男士護理一對一香氛指導 (30 分鐘) 及可獲私人調配香氛 3.4ml 乙份[#] (須優先預約: 3791 2275)
- Donut Café 單次消費滿 HK\$30 或以上，即享 HK\$10 優惠折扣；Donut Store 單次消費滿 HK\$200 或以上，即享 HK\$50 優惠折扣

[#]數量有限，換完即止。
優惠須受條款及細則約束。

香港君悦酒店住宿尊享独家礼遇

1. HK\$500 K11 MUSEA 电子礼券迎新礼遇[^]

可于 K11 MUSEA 4 楼 KLUB 11 礼宾尊区换领

[^]于 K11 MUSEA 参与商户单笔消费满 HK\$5,000 即可使用。须先登记成为 KLUB 11 会员方可享受优惠。每客房间可换领 HK\$500 K11 MUSEA 电子礼券乙张。

2. Nature Discovery Park 自然导赏之旅: 二人入场门票

二人入场门票，包括简单园区介绍及总共 1.5 小时在园区范围游览。

请先致电或经 Whatsapp 短讯至(852) 6398 9372 预约。

3. 尊享购物礼遇包括：

- Givenchy Beauty 速效美妆服务及 5 件试用品体验套装# (须优先预约: 2111 8930)
- TOM FORD 男士护理一对一香氛指导 (30 分钟) 及可获私人调配香氛 3.4ml 乙份# (须优先预约: 3791 2275)
- Donut Café 单次消费满 HK\$30 或以上，即享 HK\$10 优惠折扣；Donut Store 单次消费满 HK\$200 或以上，即享 HK\$50 优惠折扣

#数量有限，换完即止。

优惠须受条款及细则约束。